

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Bindar for Islamic Finance Date: 11-05-2026 09:46:53 AM Subject: Results of the Public Offering of Islamic Sukuk	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتمويل الإسلامي التاريخ: 11-05-2026 09:46:53 AM الموضوع: نتائج العرض العام للصكوك الإسلامية لشركة بندار
Following the approval of the Board of Commissioners of the Jordan Securities Commission pursuant to Resolution No. (2026/4) issued in its session held on (07/04/2026), regarding the registration of Islamic Mudaraba Sukuk for Bindar for Islamic Finance Company in the amount of (1,000) sukuk through a public offering, with a total value of ten million Jordanian Dinars (JOD 10,000,000), we would like to inform you that the proceeds of the issuance amounting to ten million Jordanian Dinars (JOD 10,000,000) have been deposited into the account of Bindar for Islamic Finance Company – Sukuk Issuance Account No. (00133000010417710004) at the Invest Bank. We further inform you that the sukuk were fully subscribed by (57) subscribers prior to the closing date, such that the total subscription amount did not exceed the total value offered for issuance. Furthermore, the fees related to these sukuk have been paid to the Jordan Securities Commission. Accordingly, the registration and listing procedures of the sukuk with the Securities Depository Center and the Amman Stock Exchange will be completed	يرجى العلم انه وبعد الحصول على موافقة مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية رقم (2026/4) المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ (2026/4/7) على تسجيل صكوك اسلامية بصيغة المضاربة لشركة بندار للتمويل الاسلامي بعدد (1,000) صك عن طريق العرض العام وبقيمة إجمالية مقدارها عشرة ملايين (10,000,000) دينار أردني، نرجو إعلامكم انه تم ايداع حصيلة الإصدار والتي بلغت عشرة ملايين (10,000,000) دينار أردني في حساب شركة بندار للتمويل الاسلامي م.ع.م. /إصدار صكوك رقم (00133000010417710004) لدى البنك الاستثماري. كما وقد تم الاكتتاب بالصكوك من قبل (57) مكتتب بكامل المبلغ، بحيث لم يزيد مبلغ الإكتتاب الاجمالي عن القيمة الإجمالية المعروضة للإصدار. وقد تم تسديد الرسوم المترتبة على هذه الصكوك لدى هيئة الأوراق المالية. وعليه سيتم استكمال تسجيل وإدراج الصكوك لدى مركز ايداع الأوراق المالية وبورصة عمان
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad